
	Referat	bestyrelsesmøde	Viborg	Sejlklub	d.	25/10	2021	

	Deltagere	
 Peter Black 
 Jørgen Kjærsgaard 
 Leif Vang 
 Egon Jensen 
 Jesper Bak 
 Emil L. Pedersen 

	Referat	fra	sidste	møde	

 Møde i lim�jordskredsen d. 26/10 
 -  Egon Jensen og Mikael Black deltager 
 -  Viborg sejlklub tager til mødet med ønsket om, at holde sig oplyst og informeret. 

	Det	Grønne	Råd	

 Viborg Sejlklub bliver repræsenteret af Peter Black, Emil L. Pedersen som suppleant. 

	Status	oprensning	af	havn	inden	møde	med	Viborg	kommune	

 Der er foretaget miljøprøver i havn og sejlrende med bistand fra FLID (Foreningen af 
 Lystbådshavne I Danmark). Disse prøver har vist et overraskende stort indhold af især 
 TBT, som stammer fra bundmaling som nu er forbudt at anvende på fritidsbåde men 
 som stadig kan �indes på nogle erhvervsfartøjer.  Det komplicerer opgaven da, en 
 mindre del af bundmaterialet formodentlig skal køres til deponi eller anden beskyttet 
 plads. Det øvrige materiale er lettere forurenet og kan forhåbentlig nyttiggøres til 
 opfyld, støjvolde mm. Vi skal derfor holde øjne og ører åbne for mulige aftagere af 
 bundmaterialet, gerne så tæt som muligt på Hjarbæk.  Det er aftalt med kommunen, at 
 Viborg Sejlklub, i samarbejde med en havneentreprenør,  laver et prisoverslag som 
 forvaltningen kan arbejde videre med. 

	EVT.	

 Nyhedsbrev 
 -  Der skal være en redaktør 
 -  nyhedsbrevet skal være udvalgenes talerør 
 -  nyhedsbrevet må gerne indeholde turberetninger 



 Forslag til el-standere ved autocampere 
 -  bestyrelsen er positiv, og det vil blive undersøgt nærmere. 

 Elektrisk udskud på mastekran 
 -  Da den manuelle betjening af kranens udskud er forbundet med en meget stor 

 fysisk kraftanstrengelse, bliver funktionen ikke brugt så ofte som den burde. Da 
 kranen allerede er forberedt til elektrisk udskud, vil det være nemt at montere. 
 Der indhentes tilbud. 

	Næste	møde	d.	3/12	2021	


